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В это непростое время, которое переживает Мир, события в Восточной Европе ставят
каждого руководителя национальных государств перед выбором  - с кем он ?- С силами
Зла, разрушающими нашу цивилизацию, или с теми, кто стремится к развитию и
прогрессу, исповедующими Добро.
Можно много говорить о балансе потерь и выгод от того или иного решения. Можно
стремиться переложить всю ответственность на соседа, стремясь оправдать свою
нерешительность, страх и слабость. Но все проявления такой «политической
мудрости» ведут к ситуации, когда реально станет вопрос перед высшими силами о
целесообразности в принципе сохранения нашей цивилизации. И это произойдёт не
через десятилетия, а в ближайшее время. Ничего не поделаешь - ВРЕМЯ сжимается. И это
не гипотеза или изощренность пропаганды, а та реальность, которую уже всем
необходимо осознать. Мы все действительно вступили в эпоху перемен (https://cic-
wsc.org/index_document_ascension.htm ). Наиболее духовно развитые учёные и
общественные деятели стран Мира стараются укрепить в Народах Мира ощущение силы
мирового сообщества и Надежды на позитивный характер наступающих глобальных для
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Всем этим неравнодушным реальным Борцам за БУДУЩЕЕ  Человечества Гражданам
Мира (ERNESTO LUIS GARCIA Y GARCIA, Mr Julio Atance and ect ) мы глубоко
признательны за их самоотверженный ТРУД, который сохраняет оптимизм у миллионов
представителей интеллектуальной элиты Европы, Америки, Африки и Австралии.
Человечество, реально стоит перед дилеммой – сдаться террористам и убийцам и
выполнять их прихоти, обеспечивая их комфортную жизнь за счет ТРУДА миллионов
граждан, якобы ни от кого независимых государств, или резко раз и навсегда отказаться от
их амбициозных и диких притязаний на право безосновательного наглого террора Людей
интеллектуального и физического ТРУДА во всех странах Мира.
К ситуации, когда ТРУД становится не радостью, а вынужденным для элементарного
вживания тех, кто работает и абсолютно необоснованной слишком комфортной жизни для
всех запугивающих и всячески начальствующих, но ничего фактически не делающих,
старались приучить народы целых стран на протяжении последних 70 лет. И этот процесс
осуществлялся очень даже последовательно. Сначала все экономические теории трудовой
стоимости подвергли ревизии и создали целый кластер теорий «возмездности». Потом
начали вспоминать работы начала ХХ  столетия, в которых обосновывалась возможность
Труда без человека. А потом вообще в масштабах целой страны начали поддерживать
маргинальную культуру по отношению ко всему образованному и культурному Миру, как
инструмент, якобы решения геополитических проблем, а фактически обоснования всей
криминальной истории становления и развития государства на протяжении столетий.
Сегодня много можно сказать правильных и обоснованных оценок сложившейся в
Восточной Европе (от Луцка до Находки) ситуации. Конечно, это трагедия многих
Народов всей Евразии, которым придётся в самое ближайшее время решать огромную
массу проблем своего национального независимого развития. Но последнее намного
лучше, чем скатывание к ситуации полной  зависимости и бесправия в своей собственной
стране. Однако, это произойдёт только, если руководители государств Организации
Объединенных Наций примут солидарные решения относительно настоящего и будущего
государства осуществившего террористическую военную авантюру.
Мы искренне  надеемся, что у руководства национальных государств хватит мудрости и
выдержки принять необходимее для сохранения нашей ЦИВИЛИЗАЦИИ решения !
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To Secretary General of UN

 
To the President of European Union

 
To the President of the USA

 
To Leading Owners of funds of Wide World economy

 
To the leadership and members of non-governmental organizations accredited to the UN

 
 
In this difficult time that the World is going through, the events in Eastern Europe put every
leader of national states before a choice - with whom is he? - With the forces of Evil that are
destroying our civilization, or with those who strive for development and progress, professing
Good.
You can talk a lot about the balance of losses and benefits from a particular decision. One can
strive to shift all responsibility onto a neighbor, seeking to justify one's indecision, fear and
weakness. But all manifestations of such “political wisdom” lead to a situation where the
question of the expediency in principle of preserving our civilization will become a real question
before the higher powers. And this will happen not in decades, but in the near future. There's
nothing you can do - TIME is compressed. And this is not a hypothesis or the sophistication of
propaganda, but the reality that everyone needs to realize. We have all truly entered an era of
change (https://cic-wsc.org/index_document_ascension.htm ). The most spiritually developed
scientists and public figures of the countries of the World are trying to strengthen in the Peoples
of the World a sense of the strength of the world community and Hope for the positive nature of
the upcoming global changes for Humanity (https://cic-wsc.org/01_message_Yesua_engl.pdf
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To all these caring real Fighters for the FUTURE of Mankind, Citizens of the World (ERNESTO
LUIS GARCIA Y GARCIA, Mr Julio Atance and ect ), we are deeply grateful for their selfless
WORK, which keeps millions of representatives of the intellectual elite of Europe, America,
Africa and Australia optimistic.Humanity is really facing a dilemma - to surrender to terrorists
and murderers and fulfill their whims, ensuring their comfortable life at the expense of the
WORK of millions of citizens, supposedly from no independent states, or to abruptly renounce
once and for all their ambitious and wild claims to the right of unreasonable brazen terror People
of intellectual and physical LABOR in all countries of the World.
For the last 70 years, the peoples of entire countries have been trying to accustom the peoples of
entire countries over the past 70 years to a situation where WORK becomes not a joy, but a
forced one to get used to the elementary habitation of those who work and an absolutely
unreasonable, too comfortable life for everyone who intimidates and bosses in every possible
way, but actually does nothing. And this process was carried out very consistently. First, all the
economic theories of labor value were revised and created a whole cluster of theories of
"compensation". Then they began to recall the works of the beginning of the 20th century, in
which the possibility of Labor without a person was substantiated. And then, in general, on the
scale of the whole country, they began to support a marginal culture in relation to the entire
educated and cultural World, as a tool, supposedly solving geopolitical problems, but in fact
substantiating the entire criminal history of the formation and development of the state over the
centuries.
Today one can say a lot of correct and reasonable assessments of the situation in Eastern Europe
(from Lutsk to Nakhodka). Of course, this is a tragedy for many peoples throughout Eurasia,
who will have to solve a huge mass of problems of their national independent development in
the very near future. But the latter is much better than sliding into a situation of complete
dependence and lack of rights in one's own country. However, this will only happen if the leaders
of the states of the United Nations make solidarity decisions regarding the present and future of
the state that carried out the terrorist military adventure.
We sincerely hope that the leadership of nation-states will have the wisdom and endurance to
take the decisions necessary to save our CIVILIZATION!

 
Honorary Chairman of the Civil International Committee,

 
Doctor Ernesto Garcia

 
Chairman of Civil International Committee

Doctor Alexander Vasiljev

 
Vice Chairman of Civil International Committee,

Web-master Julio Atance
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